
 

 

 

 

Verslag evaluatief gesprek tussen gemeente en Adviesraad Sociaal Domein 

5 april 2023  

Aanwezig: Wethouder Harriët Westerdijk, coördinerend portefeuillehouder Sociaal Domein, 

David Keers, beleidsmedewerker gemeente; Ewout Bückmann, voorzitter ASD,  

Dennis Marck, vice-voorzitter ASD en Nicolette van de Kreeke, secretaris ASD  

We beginnen met een feestelijke lancering van de eigen website van de ASD.  Hierbij is ook Maaike 

Siepman aanwezig, lid van de communicatiewerkgroep van de adviesraad. Zij heeft samen met 

Dennis Marck de website gerealiseerd en het resultaat mag er zijn! Dank! 

Ontwikkeling van de adviesraad 

De wethouder spreekt lovende woorden over de positieve ontwikkeling van de adviesraad. Zij noemt 

onder andere: de goede vertegenwoordiging van de verschillende rollen in de adviesraad en de 

prettige samenwerking met de gemeentelijke ambtenaren. Ook is zij positief over de proactieve 

werkwijze waarbij de adviesraad al tijdens het maken van het beleid is betrokken.  Zij is blij met de 

adviesraad omdat daar het accent op de uitvoering ligt. De gemeente maakt beleid en de adviesraad 

kijkt naar de uitvoering ervan, dat wordt ervaren als een goede aanvulling.  

De wethouder prijst de professionele aanpak bij de ASD bij het  waarborgen van de onafhankelijke 

positie van de raad bijvoorbeeld bij de omgang met toehoorders bij de vergadering.   

Speerpunten in het jaarplan van de adviesraad zijn:  

GGZ problematiek, aandacht voor jeugd en jongeren en het breder onder de aandacht brengen van 

de adviesraad bij de inwoners van Capelle. De website is daar een mooi voorbeeld van.  

Collegewerkprogramma: 

Er zijn positieve reacties op de opmerkingen van de ASD bij het collegewerkprogramma, de inbreng is 

gewaardeerd.  

Samenwerking met de gemeente:  

De samenwerking tussen ASD en David Keers is erg prettig en verloopt uitermate soepel. Ook op 

onderwerpen Wmo en Participatie verloopt de samenwerking prima. Wat betreft samenwerking met 

beleidsmedewerkers van jeugd en jongeren: dat kan wel beter. Oorzaak lijkt het tekort aan 

beleidsmedewerkers.  

Frequentie overleg tussen portefeuillehouder Sociaal Domein en DB van de ASD:  

Voorstel is in eerste instantie te starten  met 1 keer per jaar, maar extra overleg is mogelijk als daar 

aanleiding toe is. Daarnaast kunnen ook andere portefeuillehouders uitgenodigd worden voor een 

gesprek met de adviesraad.  

GR IJsselgemeenten  

De Adviesraad stelt voor een keer voor oriënterend informeel overleg over de Participatiewet bij 

elkaar te komen met de Adviesraden van Zuidplas en Krimpen. Ze willen dan vooral kijken naar de 

frequentie en wat er de komende tijd op de rol staat. Dit overleg wordt bij elkaar geroepen door de 

beleidsambtenaren van de betreffende gemeenten. De insteek van de adviesraad is vooral meer 

inzicht te krijgen in de uitvoering door IJsselgemeenten en hier het gesprek over aan te gaan. 


